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Město Rakovník 
Zastupitelstvo města 
 

 
 

Z á p i s 
 

z 16. zasedání zastupitelstva města, které se konalo dne 24. 11. 2008 od 17,00 hodin  
v Kulturním centru  v Rakovníku 

 
 
Přítomni: 
Zastupitelé: Mgr. Miloslav Blecha, Ing. Eduard Filip, Mgr. Věroslav Herián, Irena Jirásková, Mgr. 
Zdeňka Jirková,  RNDr. Jan Jirátko, MUDr. Oldřich Kronich, Miloslav Kubínek, RSDr. Vladimír 
Kvasnička, Václav Laňka, prom. biolog, MUDr. Jiří Ludačka, Ing. Zdeněk Nejdl, Mgr. Marek Pavlík, 
Mgr. Radim Suchánek, Jindřich Sinkule, Ing. Milan Sunkovský, Jan Švácha, MUDr. Ivo Trešl, Ing. 
Michal Volf. 
Tajemnice MěÚ: Mgr. Eliška Holková. 
 
Omluveni: PhDr. Marcel Chládek, MBA, PaedDr. Luděk Štíbr. 
 
Schválený program 
A. Zahájení (konstatování účasti, schválení programu jednání, volba návrhového výboru a  

ověřovatelů zápisu, kontrola zápisu) 
B. Zprávy starosty 

1. Zpráva k žádosti o změnu územního plánu sídelního útvaru Rakovník 
2.  Zpráva k žádosti L. Slacha na prodloužení lhůty pro dokončení akce „Veřejné osvětlení, 

komunikace a chodník Na Spravedlnosti, k.ú. Rakovník“ 
3. Zpráva k žádosti ředitelky MŠ Průběžná o navýšení neinvestičního příspěvku v roce 2008 
4. Zpráva o přijatých rozpočtových opatřeních dle zákona č. 250/2000 Sb., v platném znění 

v návaznosti na usnesení zastupitelstva města Rakovníka č. 18/08 ze dne 18. 2. 2008 za období 
2 – 10/2008 

C. Zprávy ekonomického odboru 
1. Zpráva k rozpočtovému provizoriu na rok 2009 
2. Zpráva ke změně Zásad pro používání fondu rozvoje bydlení (FRB) města Rakovníka 
3. Zpráva k žádosti společnosti Městské lesy Rakovník, spol. s r.o.  o mimořádnou finanční 

dotaci 
D. Zpráva odboru sociálních věcí a zdravotnictví 

1. Zpráva ke snížení neinvestiční dotace Pečovatelské službě Rakovník schválené na rok 2008    
E. Zprávy odboru výstavby a investic 

1. Rekonstrukce ČOV Rakovník – 4. etapa – kalové hospodářství 
2. Informativní zpráva k finančně nepodpořeným projektům podaných v rámci Regionálního  

operačního programu NUTS II Střední Čechy 
3. Zpráva k vyhodnocení plnění vybraných investičních akcí v roce 2008 a jejich příprava pro 

rok 2009 
F. Zprávy odboru správy majetku 

1. Zpráva k darování komunikací v ul. Keramiků 
2. Zpráva ke smlouvám o vkladu majetku do Vodohospodářského sdružení Rakovnicka 
3. Zpráva k uzavření darovací smlouvy na p.p.č. 3357/15 v k.ú. Rakovník 
4. Zpráva k žádosti o sdělení  informace JUDr. Lubomíra Lipperta 
5. Zpráva k odprodeji nemovitostí  k. ú. Hořesedly 
6. Zpráva k odprodeji st. parcely č.  5878/2 v k.ú.Rakovník 
7. Zpráva k odprodeji pozemkové parcely č. 1719/21 (vrt pitné vody) v k. ú. Kolešovice 
8. Zpráva k odprodeji st.parcely č. 4053 včetně stavby a části p.p.č. 3376/1 v k.ú. Rakovník 
9. Zpráva k odprodeji budovy bez čp. na st.p. 15/3 a st.p. č. 15/3 v k.ú. Hořesedly 
10. Zpráva k odprodeji pozemkové parcely číslo 626/87 v k.ú. Rakovník 
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11. Zpráva k požadavku PF ČR na zpětný převod pozemků nevyužitých pro výstavbu silničního 
obchvatu trasy B2 (parc.č. 1173/1, 1173/58, 1173/59 a 1173/9 vše v k. ú. Rakovník) 

12. Zpráva k možnosti získání pozemků v k.ú. Rakovník od Úřadu pro zastupování státu ve 
věcech majetkových 

13. Zpráva ke splnění úkolu zastupitelstva města – usnesení č. 122/07 – zpracování diagnostiky 
místních komunikací a časového plánu jejich oprav 

G. Zprávy kanceláře tajemníka úřadu 
1. Plnění usnesení z 10., 11., 13. a 14. zasedání zastupitelstva města 
2. Časový plán konání zasedání zastupitelstva města 
3. Zpráva k návrhu veřejnoprávní smlouvy uzavírané mezi městem Rakovník a obcí Lubná    

k zajišťování činnosti podle zákona o obecní policii a veterinární péči 
H. Různé  
I.  Diskuse 
J. Závěr 
 
Zasedání zastupitelstva zahájil a řídil starosta Ing. Zdeněk Nejdl. 
V úvodu prohlásil, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno a vyhlášeno. 
Konstatoval, že po ověření listiny přítomných je přítomno 19 členů zastupitelstva a zastupitelstvo je 
usnášeníschopné. 
 
A. Program jednání, volba návrhového výboru, ověřovatelů zápisu a kontrola zápisu 
Starosta uvedl, že dnešního dne byly zastupitelům předloženy další písemnosti a to doplňující 
informace ke zprávám B3 a G3. 
U S N E S E N Í   144/08  
Zastupitelstvo města  schvaluje navržený program jednání.            (Přijato všemi 19 hlasy)  
 
Na návrh starosty byl zvolen návrhový výbor a následně ověřovatelé zápisu. 
U S N E S E N Í   145/08  
Zastupitelstvo města volí návrhový výbor ve složení: 
předseda: RSDr. Vladimír Kvasnička 
členové:   MUDr. Ivo Trešl 
                 Jindřich Sinkule 
(Pro 18: Blecha, Filip, Herián, Jirásková, Jirátko, Jirková, Kronich, Kubínek, Kvasnička, Laňka, 
Ludačka, Nejdl, Pavlík, Suchánek, Sunkovský, Švácha, Trešl, Volf, zdržel se hlasování 1: Sinkule) 
 
U S N E S E N Í   146/08 
Zastupitelstvo města volí za ověřovatele zápisu p. Miloslava Kubínka a Ing. Michala Volfa. 
                   (Přijato všemi 19 hlasy)  
 
Zapisovatelkou ustanovil starosta pí Jaroslavu Holou. 
Starosta konstatoval, že zápis z minulého zasedání zastupitelstva města byl ověřen a uložen 
k nahlédnutí na městském úřadu a nebyly proti němu vzneseny žádné připomínky. 
U S N E S E N Í   147/08  
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 15. zasedání zastupitelstva města. (Přijato všemi 19 hlasy)  
 
K veškerým zprávám byli starostou vyzváni v pořadí zastupitelé a po nich následně občané 
k diskusi, vždy po úvodním slově příslušného vedoucího odboru ke konkrétní projednávané 
zprávě.  
 
B.  Zprávy starosty 
Zprávy uvedl starosta Ing. Z. Nejdl. 
 
1. Zpráva k žádosti o změnu územního plánu sídelního útvaru Rakovník. 
Starosta uvedl, že v nejbližších letech je nutné územní plán aktualizovat a doporučuje dle usnesení 
rady a v souladu se stanoviskem odboru životního prostředí nezahájit proces změny územního plánu 
v lokalitě nad nemocnicí. 
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P. Sunkovský se dotázal, zda v případě, že se dnes neodsouhlasí změna územního plánu, se s tím bude 
počítat do zpracování následného územního plánu, a nebo zda se odloží ad acta. 
Ing. Vachtlová uvedla, že rozhodovat o změnách územně plánovací dokumentace, což je i změna 
územního plánu sídelního útvaru,  je výhradní pravomoc zastupitelstva. Dále uvedla, že není právní 
nárok na pořízení změny územního plánu a nebyl by to první případ, že zastupitelstvo města 
Rakovníka rozhodlo o tom, že nevyhoví žádosti a nezahájí proces pořízení změny. To, že se musí 
připravit nový územní plán, vychází z nového stavebního zákona, kde je platnost stávajícího územního 
plánu stanovena na rok 2013. 
U S N E S E N Í   148/09  
Zastupitelstvo města rozhoduje nezahájit proces změny územního plánu sídelního útvaru Rakovník 
v lokalitě nad nemocnicí na základě žádosti p. Augustina Tobolky v zastoupení p. Ladislavem 
Zemjakem. 
(Pro 18: Blecha, Filip, Herián, Jirásková, Jirátko, Jirková, Kronich, Kubínek, Kvasnička, Laňka, 
Ludačka, Nejdl, Pavlík, Suchánek, Sunkovský, Švácha, Trešl, Volf, zdržel se hlasování 1: Sinkule) 
 
2. Zpráva k žádosti L. Slacha na prodloužení lhůty pro dokončení akce „Veřejné osvětlení, 
komunikace a chodník, Na Spravedlnosti, k. ú. Rakovník“. 
Starosta řekl, že jej navštívil p. Slach a předložil další doplňující informace k žádosti  o prodloužení. 
Na základě těchto informací, zejména s ohledem na nový záměr a výši dosud investovaných 
prostředků, doporučil žádosti vyhovět.  
P. Sinkule podpořil návrh starosty z důvodu předpokládané investiční činnosti v dané lokalitě. 
P. Ludačka poukázal na obdobu situace v Rennerově ulici a doporučil vyhovět žadatelům s tím, že je 
nutno pohlídat, aby při další výstavbě nedošlo k poškození již vybudovaných inženýrských sítí. 
Starosta uvedl, že dosud nebyla provedena kolaudace a v rámci kolaudace bude jakékoliv poškození 
ohlídáno.  
P. Sinkule řekl, že za to musí ručit firma, která bude stavět zbývající 2/3, aby nepoškodila inženýrské 
sítě.  
P. Volf uvedl, že sdružení stavebníků vlastní komunikaci až do doby kolaudace, čili město to 
nepřevezme poškozené.  
P. Kronich se dotázal, jaká je záruka, že termín 31. 12. 2010 bude dodržen. 
Starosta uvedl, že v pravidlech jsou podmínky nastaveny tak, že termín kolaudace je uveden ve 
smlouvě, pokud nedojde ke kolaudaci v termínu, je povinnost vrátit příspěvek. Půl roku po kolaudaci 
je povinnost darovat dílo včetně pozemků městu, jinak se příspěvek také vrací.  
P. Sinkule k poznámce p. Volfa uvedl, že stavebníci to mohou darovat buď poškozené nebo 
v pořádku. 
K tomu p. Jirátko  uvedl, že je na městu zda přijme nebo nepřijme dar, to je podle něj pojistka. Je 
v zájmu stavebníků, aby vše bylo v pořádku. 
Z řad občanů se vyjádřil p. Mudra , který má stavbu projekčně na starosti. Uvedl, že vše je hotovo, 
kromě finální vrstvy. To byl důvod, proč požádali o odklad, aby nedošlo k problémům příští rok při 
předávce městu. A pokud se týká výškových osazení vpustí a šachet, tak jsou připraveny tak, že jsou 
zároveň s recyklátem.  
P. Kvasnička doporučil za KSČM vyhovět stavebníkům a prodloužit termín. 
U S N E S E N Í   149/08  
Zastupitelstvo města rozhoduje prodloužit stavebníkům lhůtu pro dokončení stavby „Veřejné 
osvětlení, komunikace a chodník Na Spravedlnosti, k.ú. Rakovník“ z 31. 12. 2008 do 31. 12. 2010. 
(Pro 16: Blecha, Herián, Jirásková, Jirátko, Kronich, Kubínek, Kvasnička, Laňka, Ludačka, Nejdl, 
Pavlík, Sinkule, Suchánek, Sunkovský, Trešl, Volf, zdrželi se hlasování 3: Filip, Jirková, Švácha) 
 
3. Zpráva k žádosti ředitelky MŠ Průběžná o navýšení neinvestičního příspěvku v roce 2008. 
Starosta odůvodnil, proč rada nezaujala jasné stanovisko, neboť požádala ještě ředitelku MŠ o 
doplňující vysvětlení, které bylo dnes zastupitelům předloženo a doporučil zastupitelstvu ke schválení.   
P. Kubínek uvedl vysvětlení několika souvislostí pro navýšení příspěvku. Příčinou pro podání 
žádosti jsou 3 zásadní otázky. Za prvé nepřiznání požadované výše navrhovaného rozpočtu MŠ na 
rok 2008 po zřízení další třídy. Za druhé vyčerpání rezervního fondu v roce 2007 na vybavovací 
předměty nově zřízené třídy od 9. měsíce z důvodu nepokrytí potřebných financí úřadem a tím není 
v možnostech MŠ v současné době financovat deficit rozpočtu na úhradu navýšené spotřeby plynu a 



 4 

el. energie. Za třetí zvýšení cen veškerých energií. Za působení ředitelky Kodešové dosud nedošlo 
k podobné situaci, uvedl dále p. Kubínek, neboť rozpočtové náklady v jednotlivých letech byly 
dodrženy a přitom byla průběžně realizována celá řada racionalizačních opatření na úseku úspor 
energií. Doporučil schválit navrženou změnu v původním znění a požádal členy zastupitelstva, aby 
tento návrh podpořili. Dále p. Kubínek uvedl, že žádá o vyloučení z hlasování neboť je 
zaměstnancem této MŠ.  
Starosta vyzval Ing. Polcarovou, vedoucí odboru ŠPPKTVaCr, zda se chce ještě k problematice 
vyjádřit. Ta seznámila zastupitele s usnesením přijatým radou města. Konstatovala, jaké byly 
předloženy doklady ředitelkou MŠ. Dále vysvětlila na základě dotazu starosty výši provozní dotace, 
která byla MŠ přidělena, neboť v původním návrhu ředitelky MŠ byla početní chyba. 
Starosta řekl, že platby jsou vyšší než bylo v rozpočtu schváleno, a proto doporučuje návrh 
odsouhlasit. 
P. Sinkule uvedl, že na minulém zastupitelstvu zastupitelstvo darovalo předkupní právo za několik set 
tisíc korun, takže nyní bychom nemuseli řešit 80 tis. Kč pro MŠ a navrhl přistoupit k hlasování a 
doporučuje schválit.  
Pí Jirková  se dotázala, ke kterému datu  je zúčtován plyn za rok 2008 ze strany plynáren. 
Ředitelka MŠ odpověděla, že k 31. 12. 
Pí Jirková se dotázala ředitelky MŠ, zda platí pouze 3 zálohy. 
Ředitelka MŠ odpověděla, že letos tři. 
U S N E S E N Í   150/08 
Zastupitelstvo města  
- schvaluje zvýšení neinvestičního příspěvku poskytnutého příspěvkové organizaci Mateřská škola 

Průběžná Rakovník, Průběžná 2312, v roce 2008 jako závazný ukazatel rozpočtu na částku                
880 000,- Kč z důvodu zvýšených nákladů na topení, 

- schvaluje rozpočtové opatření č. 74 
z   § 3319 pol. 5229 org. 203 (publicistické pořady) ……………………. 80 000,- Kč 
na § 3111 pol. 5331 org. 203 ORJ 510 (MŠ Průběžná)…………………. 80 000,- Kč. 

(Pro 17: Blecha, Herián, Jirásková, Jirátko, Jirková, Kronich, Kvasnička, Laňka, Ludačka, Nejdl, 
Pavlík, Sinkule, Suchánek, Sunkovský, Švácha, Trešl, Volf, zdržel se hlasování 1: Filip, Kubínek 
nehlasoval) 
 
4. Zpráva o rozpočtových opatřeních dle zákona č. 250/2000 Sb., v platném znění, v návaznosti 
na usnesení zastupitelstva města č. 18/08 ze dne 18. 2. 2008 za období 2 – 10/2008. 
U S N E S E N Í   151/08 
Zastupitelstvo města schvaluje v souladu s usnesením zastupitelstva města č. 18/08 ze dne 18. 2. 2008 
rozpočtová opatření č. T/1 – T/26 uvedená v příloze, která byla provedena ve schváleném rozpočtu 
města Rakovníka na rok 2008 za období únor 2008 – říjen 2008 (rozpočtová opatření dle § 16 odst. 4 
zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, v platném znění).  
                   (Přijato všemi 19 hlasy)  
 
C. Zprávy ekonomického odboru 
Zprávy uvedl vedoucí odboru Mgr. P. Březina. 
 
1. Zpráva k rozpočtovému provizoriu na rok 2009. 
P. Filip  se dotázal k bodu 7, zda se podobným způsobem zvýšily příjmy, když  si natolik dovolujeme 
zvyšovat výdaje.  
Starosta uvedl, že v současné době se příjmy města za 10 měsíců vyvíjejí lépe než bylo očekáváno, na 
daňové výtěžnosti je to zhruba o 15 mil. více. Na účtě je dostatek volných zdrojů, šetří se například na 
platě jednoho místostarosty, takže nevidí důvod tento návrh nepodpořit a doporučuje návrh schválit. 
Mgr. Březina uvedl, že příjmy se vyvíjí velmi dobře, je přebytek finančních prostředků na účtech víc 
než se předpokládalo a tyto prostředky nepropadají a převádí se do příštího roku. Je možno je použít 
k financování výdajů  roku 2009. 
P. Volf řekl, že p. Filip se dotazoval jasně, např. sport chce povýšit o značné procento finanční 
prostředky od města, ale o toto procento příjmy nevzrostly. Myslí si, že jednou budeme muset 
sportovce zastavit, tak jako bojujeme i v jiných výdajových položkách, takhle to dál není možné. 
Zopakoval, že příjmy města nevzrostly procentuelně o tolik, o kolik je navrženo navýšení.  
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P. Blecha uvedl, že souhlasí s navýšením finančních prostředků a navrhl, aby město udělalo průzkum 
v okolních městech nebo městech stejné velikosti jako je Rakovník, aby zjistilo, jakou částkou tato 
města přispívají na sportovní oblasti. Tím by mělo město určité porovnání, zda je ke sportovcům 
macešské a nebo naopak jim přeje více než okolní města.  
Starosta uvedl, že si sám pro sebe takové průzkumy dělá a jsou města, kde jsou příspěvky vyšší a 
někde nižší.  
P. Filip se dotázal, zda se zainteresovaní zastupitelé zúčastní hlasování a uvedl, že předpokládá, že 
nikoliv, aby nebyli ve středu zájmu.  
Starosta zvažoval nechat hlasovat o tom, zda je v souvislosti s SK ve střetu zájmu či nikoliv. Uvedl, 
že není statutární zástupce a nemá z toho osobní prospěch, je člen občanského sdružení. Je přesvědčen, 
že není ve střetu zájmů. Požádal zastupitele, aby se vyjádřili, zda má být vyloučen z hlasování.  
Pí Jirková uvedla, že se v tom případě také nezúčastní hlasování. 
P. Sinkule se dotázal, ještě než se bude hlasovat, zda se navýšení týká jenom sportovců nebo i KC a 
plaveckého bazénu. Lze rozdělit jen peníze, které máme a je nutno je rozdělit spravedlivě mezi 
všechny. 
Starosta odpověděl, že příspěvky ostatním příspěvkovým organizacím i KC budou schvalovány 
v rámci rozpočtu a dotace na plavecký bazén také.   
P. Ludačka poukázal na platby za maturitní plesy, navrhl příspěvek na každý maturitní ples částkou 
10 tis. Kč.  
Místostarosta Švácha řekl, že maturitní plesy se řešily již několikrát. Suma je odpovídající, studenti 
na nich rozhodně netratí.  Navíc jsou to neproblematičtější plesy, jaké existují. Jsou po nich největší 
škody, a z toho důvodu je nájem tak vysoký. 
Starosta uvedl, že radou města je schválený ceník na pronájem KC a nájemné na maturitní plesy 
bývalo nižší než na jiné akce a maturanti na nich neprodělávají, protože se zásadně zvedla kapacita. 
P. Blecha uvedl příklad Ústí nad Orlicí, kde poskytují kulturní zařízení maturitním třídám zcela 
zdarma, s tímto nesouhlasí a navrhl, pokud ples proběhne bez škod, vrátit část peněz. 
Starosta řekl, že pořadatelé složí zálohu na úhradu případných škod a pokud je vše v pořádku, záloha 
je vrácena.  
P. Pavlík se vrátil k otázce sportu  a uvedl, že se vždy nejedná o první týmy, ale i o děti a mládež a 
doporučil odsouhlasit navýšení částek na sport.  
Starosta uvedl, že se navyšují i jiné částky, např. výše příspěvků v oblasti životního prostředí. Je 
dobře, když se podpoří iniciativa někoho jiného. 
P. Suchánek se vrátil k poznámce p. Blechy, tj. srovnání s jinými městy a řekl, že Rakovník dává 
z rozpočtu více finančních prostředků, i když v procentním vyjádření to není mnoho. Je nutno si 
uvědomit, že podporou sportu u mládeže se zabraňuje dalším možným problémům, třeba s drogami. 
Podporu sportu vidí jako veřejně prospěšnou činnost, diskuze o střetu zájmů v této souvislosti nejsou 
na místě. Podle něj pracuje sportovní komise velmi zodpovědně a výstup je objektivní. 
Starosta se vrátil k výši příspěvku na příští rok a uvedl, že smlouvy jsou uzavřeny zpravidla na jeden 
rok, na příspěvek není právní nárok. Příspěvky na reprezentaci kontroluje odbor školství, památkové 
péče, kultury, tělovýchovy a cestovního ruchu. Radě jsou kontroly předkládány a v případě špatného 
vyúčtování se výše příspěvku na další rok může snížit. Příspěvky na provoz poskytuje a jejich účelné 
využití kontroluje odbor správy majetku. Pokud by město samo zajišťovalo provoz sportovišť, byly by 
náklady vyšší.  
P. Sunkovský se vyjádřil k navýšení příspěvků při projednávání ve sportovní komisi, které byly řádně 
podloženy. Uvedl, že z počátku s navýšením nesouhlasil, ale po předložení podkladů – výkazů od 
sportovních oddílů svůj názor změnil a doporučuje navýšení odsouhlasit.  
Starosta se dotázal pí tajemnice, zda má nechat hlasovat o střetu zájmu v případě jeho osoby.  
Tajemnice Mgr. Holková  uvedla, že si myslí, že střet zájmů se probíral již několikrát a ve střetu 
zájmů je statutární zástupce. Takže z pohledu zákona o obcích by tam neměl být žádný střet zájmů. 
Starosta řekl, že stahuje svůj návrh.  
P. Suchánek řekl, že nebude hlasovat, on je statutárním zástupcem. 
U S N E S E N Í   152/08  
Zastupitelstvo  města   
- schvaluje  pravidla rozpočtového provizoria pro rok 2009:  
1. Rozpočtové provizorium se stanovuje na 3 rozpočtové měsíce, tj. leden, únor a březen roku 2009, 

nejdéle však do doby schválení řádného rozpočtu zastupitelstvem města.  
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2. Rozpočtové příjmy v období rozpočtového provizoria budou inkasovány v souladu s platnými 
předpisy bez omezení.  

3. Rozpočtové výdaje v období rozpočtového provizoria vychází z hodnot schváleného rozpočtu 
neinvestičních výdajů na rok 2008.  

4. Rozpočtové výdaje jednotlivých správců rozpočtů budou čerpány maximálně v částkách, které 
jsou uvedeny v bodě č. 8. Nevyčerpané částky za předchozí měsíc (měsíce) je možné převádět a 
přičítat. Neinvestiční transfery obyvatelstvu – sociální dávky, budou vypláceny jen do výše 
postoupených finančních prostředků od Krajského úřadu Středočeského kraje.  

5. Výdaje z období rozpočtového provizoria se po schválení řádného rozpočtu stanou výdaji 
schváleného rozpočtu Města Rakovníka.  

6. Investiční výdaje v období rozpočtového provizoria mohou být čerpány pouze v souladu s již 
uzavřenými závazky na rok 2009. V rámci rozpočtového provizoria mohou být dofinancovány 
akce, které byly schváleny a rozpracovány již v roce 2008, popř. dříve a byly součástí rozpočtu na 
rok 2008 (viz. komentář). Tyto investiční výdaje nebudou součástí stanoveného limitu.  

7. V rámci rozpočtového provizoria se stanovují tyto závazné ukazatele pro rozpočet Města 
Rakovníka na rok 2009 k poskytnutí finančních příspěvků. Zároveň se pověřuje starosta města 
podpisem smluv a dohod o poskytnutí níže  uvedených příspěvků. Jejich čerpání není součástí 
stanoveného měsíčního limitu a prostředky budou čerpány na základě uzavřených smluv a dohod 
takto: 
� příspěvek na reprezentaci (činnost a jednorázové akce) v oblasti sportu v celkovém objemu  

3650 tis. Kč,  z toho: 
a) 1 200 tis. Kč  na reprezentaci níže neuvedených oddílů,  
b) 2 450 tis. Kč příspěvek na reprezentaci včetně jednorázových akcí takto: 

HC 1972 Rakovník     500 tis. Kč 
TJ Tatran RAKO     400 tis. Kč    
SK Rakovník      800 tis. Kč    
Volejbalový klub     450 tis. Kč    
TJ HC Rakovník      300 tis. Kč    

� příspěvek na zajištění správy a provozu sportovišť v celkovém objemu  3940 tis. Kč, z toho:       
SK Rakovník   1 500 tis. Kč     
TJ Tatran                          600 tis. Kč    
TJ HC Rakovník 1 400 tis. Kč    
VS Rakovník      140 tis. Kč    
TJ TZ Rakovník    300 tis. Kč    

� příspěvky na jednorázové akce v oblasti kultury v objemu 500 tis. Kč 
� příspěvky na podporu zájmových spolků a sdružení 100 tis. Kč 
� příspěvky v oblasti sociálních věcí a zdravotnictví a protidrogové prevence 400 tis. Kč 
� příspěvky v oblasti životního prostředí 350 tis. Kč 
� ostatní příspěvky určené na podporu jmenovitých akcí financovaných zcela nebo zčásti   

městem ve výši 2 050 tis. Kč, takto:  
a) Kulturní akce zajišťované Kulturním centrem Rakovník ve výši 1 500 tis. Kč 
b) Kulturní akce ostatní ve výši 310 tis. Kč, z toho: 

Rabasova galerie Rakovník – Heroldův Rakovník 160 tis. Kč 
    – Koncerty v Heroldově síni 60 tis. Kč 
Muzeum T.G.M. Rakovník – Otevírání městských bran 90 tis. Kč 

c) Tvorba videokroniky města na DVD nosičích ve výši 240 tis. Kč 
8. Limity čerpání běžných výdajů na období leden – březen 2009 

Útvar – odbor    Limit výdaj ů na měsíc (v tis. Kč) 
201 – Odbor vnitřních věcí     6 700,-- 
202 – Odbor výstavby a investic      120,-- 
203 – Odbor školství, tělovýchovy …              3 100,-- 
204 – Odbor ekonomický     1 200,-- 
205 – Odbor správy majetku                 6 300,-- 
206 – Odbor sociálních věcí a zdravotnictví      550,-- 
207 – Městská policie                  590,--  
209 – Odbor životního prostředí             40,--  
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217 – Odbor správní                   8,-- 
218 – Odbor dopravy           200,-- 
120 – Sociální fond         190,-- 
  17 – Jesle           180,-- 
Celkem za měsíc:                 19 178,-- 

- pověřuje starostu získat informace v okolních městech o výši dotací na sport a kulturu a 
informovat zastupitele na zastupitelstvu v roce 2009. 

(Pro 15: Blecha, Herián, Jirásková, Jirátko, Jirková, Kronich, Kubínek, Kvasnička, Laňka, Ludačka, 
Nejdl, Pavlík, Sinkule, Sunkovský, Švácha, zdrželi se hlasování 3: Filip, Volf, Trešl, Suchánek 
nehlasoval) 
 
2. Zpráva ke změně Zásad pro používání fondu rozvoje bydlení (FRB) města Rakovníka. 
U S N E S E N Í   153/08  
Zastupitelstvo města schvaluje Zásady pro používání fondu rozvoje bydlení města Rakovníka 
v předloženém znění.                  (Přijato všemi 19 hlasy)  
 
3. Zpráva k žádosti společnosti Městské lesy Rakovník, spol. s r. o. o mimořádnou finanční 
dotaci.  
P. Ludačka uvedl, že  vzhledem k situaci na trhu se dřevem a na základě znalosti problematiky 
z důvodu svého členství v dozorčí radě společnosti podpoří návrh. 
U S N E S E N Í   154/08 
Zastupitelstvo  města   
- rozhoduje  poskytnout neinvestiční dotaci společnosti Městské lesy Rakovník, spol. s r. o. na 

zajištění provozu společnosti v roce 2008 ve výši 950 000,- Kč, 
- schvaluje rozpočtové opatření č. 75 - odbor dopravy, odbor vnitřních věcí, odbor ŽP, odbor 

ekonomický            
z   § 2221 pol. 5329 org. 0218 (dopravní obslužnost) ………………………… 600 000,-- Kč 
z   § 6171 pol. 5167 org. 0201 (školení a vzdělávání) ………………………… 300 000,-- Kč 
z   § 3742 pol. 5169 org. 0209 (služby v životním prostředí) ………………….   50 000,-- Kč 
na § 1039 pol. 5213 org. 0204 (dotace – Městské lesy Rakovník) ……………. 950 000,-- Kč 

                   (Přijato všemi 19 hlasy)  
 
D. Zpráva odboru sociálních věcí a zdravotnictví 
Zprávu uvedl vedoucí odboru Mgr. L. Kejla. 
 
1. Zpráva ke snížení neinvestiční dotace Pečovatelské službě Rakovník schválené na rok 2008. 
U S N E S E N Í   155/08  
Zastupitelstvo města schvaluje snížení neinvestiční dotace příspěvkové organizace Pečovatelská 
služba Rakovník z důvodu poskytnutí neinvestiční dotace ze státního rozpočtu a stanovuje tak 
příspěvkové organizaci jako závazný ukazatel neinvestiční dotaci na rok 2008 ve výši 3 123 000,- Kč.  
                   (Přijato všemi 19 hlasy)  

V 18,20 hodin vyhlásil starosta 15 minutovou přestávku. Současně se omluvil a ze zasedání 
zastupitelstva odešel p. Herián. Zasedání zastupitelstva bylo po přestávce zahájeno v 18,35 hodin. 

E. Zprávy odboru výstavby a investic 
Zprávy uvedla vedoucí odboru Ing. M. Vachtlová. 
 
1. Rekonstrukce ČOV Rakovník – 4. etapa – kalové hospodářství. 
U S N E S E N Í   156/08  
Zastupitelstvo města rozhoduje 
- zařadit investiční akci „Rekonstrukce ČOV Rakovník – 4. etapa – kalové hospodářství“ do 

rozpočtu na rok 2009, přičemž realizace akce je podmíněna získáním dotace z programu MZe ČR, 
- dofinancovat shora uvedenou investiční akci z rozpočtu města v letech 2009 – 2010. 

          (Přijato všemi 18 hlasy)  
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2. Informativní zpráva k finančně nepodpořeným projektům podaným v rámci Regionálního 
operačního programu NUTS II Střední Čechy. 
U S N E S E N Í   157/08 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informativní zprávu k finančně nepodpořeným projektům 
podaným v rámci Regionálního operačního programu NUTS II Střední Čechy a k jejich následnému 
podání v nejbližší výzvě 
- projekt Regenerace památkové zóny, městského parteru ulic – Vysoká, V Brance, Grillova,                   

U Hluboké studny, 
- projekt Rekonstrukce Domu osvěty čp. 59. 
(Pro 17: Blecha, Jirásková, Jirátko, Jirková, Kronich, Kubínek, Kvasnička, Laňka, Ludačka, Nejdl, 
Pavlík, Sinkule, Suchánek, Sunkovský, Švácha, Trešl, Volf, zdržel se hlasování 1: Filip) 
 
3. Zpráva k vyhodnocení plnění vybraných investičních akcí v roce 2008 a jejich příprava pro 
rok 2009. 
U S N E S E N Í   158/08 
Zastupitelstvo města bere na vědomí seznam investičních akcí soustředěných odborem výstavby a 
investic na základě požadavku a podnětů občanů, odborů a vedení města za účelem stanovení priorit 
města Rakovníka v rozpočtovém období 2009. 
(Pro 17: Blecha, Filip, Jirásková, Jirátko, Jirková, Kronich, Kubínek, Kvasnička, Laňka, Nejdl, Pavlík, 
Sinkule, Suchánek, Sunkovský, Švácha, Trešl, Volf, zdržel se hlasování 1: Ludačka) 
 
F. Zprávy odboru správy majetku 
Zprávy uvedl vedoucí odboru Ing. I. Žďánský.  

 
1. Zpráva k darování komunikací v ul. Keramiků. 
U S N E S E N Í   159/08 
Zastupitelstvo města 
- rozhoduje uzavřít darovací smlouvu mezi městem Rakovníkem jako obdarovaným a dárci - Ing. 

Jaroslav Kratochvíl, bytem Rakovník, Ottova 1749 a Blanka Kratochvílová, bytem Rakovník, Pod 
Nemocnicí 2151, Ing. Aleš Jirásek a Jana Jirásková, oba bytem Rakovník, Keramiků 2626, Zdena 
Soukupová, bytem Rakovník, Keramiků 2620, Milan Erhard, bytem Praha 4 - Krč, Dolnokrčská 
20/16, Zdeněk Renc, bytem Rakovník, Keramiků 2618, Sylva Kružolková, bytem Rakovník, 
Keramiků 2619, Aleš Herold, bytem Rakovník, Nádražní 221, Ing. Vladislav Štícha a MUDr. 
Hana Štíchová, oba bytem Rakovník, Keramiků 2622, Tomáš Laňka a Naděžda Laňková, oba 
bytem Rakovník, Keramiků 2627, Ing. Adolf Bradáč a Alena Bradáčová, oba bytem Rakovník, 
Keramiků 2623, JUDr. Josef Kraus a Jaroslava Krausová, oba bytem Rakovník, Keramiků 2615, 
Ing. Jiří Sedmidubský, CSc. a Olga Sedmidubská, oba  bytem  Rakovník, Keramiků 2632, Ing. Jiří 
Majba a Ivana Majbová, oba bytem Rakovník, Keramiků 2616, Ing. Pavel Kratochvíl, bytem 
Rakovník, Keramiků 2631 a Magda Kratochvílová, bytem Rakovník, Wintrova 981, Ing. Petr 
Stejskal a Ing. Miloslava Stejskalová, oba bytem Praha 5,  Pražského 601, Ing. Jan Diviš a Mgr. 
Jarmila Divišová Ph.D., oba bytem Rakovník, Luženská 2028, Ing. Ladislav Vybíral a Helena 
Vybíralová, oba bytem Rakovník, Keramiků 2629, Michal Beneš a Ing. Veronika Benešová, oba 
bytem Rakovník, Keramiků 2628, Tomáš Chaloupka, bytem Praha 4, Hekrova 814/15 a Ilona 
Chaloupková, bytem v Rakovníku, Keramiků 2625, všichni zastoupeni na základě zmocnění 
uděleného ve smlouvě o sdružení ze dne 13. 3. 2000 část IX. odst. 4 JUDr. Josefem Krausem, 
Rakovník, Keramiků 2615 na darování  komunikace sestávající z vozovky a chodníků v ulici 
Keramiků na pozemcích parc. č. 3406/17, 3406/15 a na části pozemku parc. č. 3793/3 v k. ú. 
Rakovník specifikované v kolaudačním rozhodnutí ze dne 10. 1. 2002 vydaným Městským 
úřadem Rakovník pod č. j. Výst. 330-1666/01/Jar, které nabylo právní moci dne 1. 2. 2002, a 
kolaudačním rozhodnutím ze dne 4. 8. 2003 na stavbu chodníků vydaným Městským úřadem 
Rakovník pod č. j. Výst 330-1780/03/Jar, které nabylo právní moci dne 20. 8. 2003,   

- pověřuje starostu podpisem darovací smlouvy v navrženém znění.              (Přijato všemi 18 hlasy)   
 
2. Zpráva ke smlouvám o vkladu majetku do Vodohospodářského sdružení obcí Rakovnicka 
(dále jen VSOR). 
P. Ludačka se dotázal zástupce města ve VSORu, zda bude v příštím roce zvýšena cena vody. 
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P. Laňka odpověděl, že dnešního dne se konala valná hromada VSORu a jednalo se o navýšení ceny 
cca o 6 % v průměru jak stočného, tak vodného. 
P. Ludačka se dotázal na důvod. 
P. Laňka odpověděl, že důvodem je cena energií a neustále klesající spotřeba  vody. 
P. Ludačka řekl, že by měli být tvrdší, neboť provozovatel Veolia, který v podstatě toto vede, 
přitvrzuje a dotázal se p. Laňky, zda  toto navýšení vzešlo  ze shromáždění.  
P. Laňka uvedl, že byly předloženy veškeré dokumenty, které zdůvodnily navýšení ceny.  
U S N E S E N Í   160/08 
Zastupitelstvo města 
- rozhoduje  uzavřít smlouvu o vkladu majetku do VSOR 

- „Rakovník - Na  Letné  – rekonstrukce kanalizace“ (pořizovací hodnota kanalizace 348 981,- 
Kč) na pozemkové  parcele č. 2322/1,  k. ú. Rakovník, 

- „Rakovník – rekonstrukce ZTV v ul. Dukelských hrdinů (části nazývané Zahradní) SO 04 – 
propojení kanalizace (pořizovací hodnota 175 920,- Kč) na pozemkové parcele č. 2045/1,             
k. ú. Rakovník, 

- pověřuje starostu podpisem smluv o vkladu majetku do VSOR a předávacích protokolů 
v navrhovaném znění. 

(Pro 17: Blecha, Filip, Jirásková, Jirátko, Jirková, Kronich, Kubínek, Kvasnička, Laňka, Nejdl, Pavlík, 
Sinkule, Suchánek, Sunkovský, Švácha, Trešl, Volf, zdržel se hlasování 1. Ludačka) 
  
3. Zpráva k uzavření darovací smlouvy na p. p. č. 3357/15 v k.ú. Rakovník. 
U S N E S E N Í   161/08 
Zastupitelstvo města 
- rozhoduje přijmout dar – pozemkovou parcelu č. 3357/15 o výměře 112 m2 zapsanou u 

Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Rakovník, na LV 3065, pro obec 
a k. ú. Rakovník, od paní Marie Laitnerové, Alešova 1492, Rakovník, 

- pověřuje starostu podpisem darovací smlouvy. 
(Pro 17: Blecha, Jirásková, Jirátko, Jirková, Kronich, Kubínek, Kvasnička, Laňka, Ludačka, Nejdl, 
Pavlík, Sinkule, Suchánek, Sunkovský, Švácha, Trešl, Volf, Filip nehlasoval) 
 
4. Zpráva k žádosti o sdělení informace JUDr. Lubomíra Lipperta. 
U S N E S E N Í   162/08 
Zastupitelstvo města bere na vědomí žádosti o podání informací JUDr. Lubomíra Lipperta ze dne                  
13. 10. 2008 a 29. 10. 2008 včetně odpovědí na ně a požadavku na zablokování směny parcely č. 2062 
zapsané u Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Rakovník, na LV 10001, 
pro k. ú. a obec Rakovník za p.p. č. 3333 a 3415 (event. jejich podílů) ve vlastnictví JUDr. Lubomíra 
Lipperta a trvá  na svém usnesení 106/08 ze dne  23. 06. 2008.               (Přijato všemi 18 hlasy)  
 
5. Zpráva k odprodeji nemovitostí v k. ú. Hořesedly. 
U S N E S E N Í   163/08 
Zastupitelstvo města 
- rozhoduje odprodat stavební parcelu č. 15/16 o výměře 1 526 m2, která byla oddělena 

geometrickým plánem č. 292-43/2008 ze stavební parcely č. 15/3 o výměře 7 204 m2, za cenu               
76 300,- Kč, budovu bez čp. umístěnou na stavební parcele č. 15/16 za cenu 25 000,- Kč, dále pak 
stavební parcelu č. 15/6 o výměře 823 m2 za cenu 41 150,- Kč, vše zapsané u Katastrálního úřadu 
pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Rakovník na LV 198, pro okres Rakovník, obec a k. 
ú. Hořesedly, panu Tomáši Wagnerovi, Hořesedly 78, 270 04 Hořesedly s tím, že k celkové kupní 
ceně bude připočtena cena geometrického plánu ve výši 2 349,- Kč,  

- rozhoduje odprodat stavební parcelu č. 15/17 o výměře 1 835 m2, která byla oddělena 
geometrickým plánem č. 292-43/2008 ze stavební parcely č. 15/3 o výměře 7 204 m2 za cenu                 
91 750,- Kč, budovu bez čp. umístěnou na stavební parcele č. 15/17 za cenu 60 000,- Kč a 
pozemkovou parcelu č. 49/1 o výměře 1011 m2 za cenu 25 275,- Kč, vše zapsané u Katastrálního 
úřadu pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Rakovník na LV 198, pro okres Rakovník, obec 
a k. ú. Hořesedly, panu Antonínu Muselovi, Hořesedly 46, 270 04 Hořesedly s tím, že k celkové 
kupní ceně bude připočtena cena geometrického plánu ve výši 2 349,- Kč, 

- pověřuje starostu podpisem kupních smluv v navrženém znění.           (Přijato všemi 18 hlasy) 
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6. Zpráva k odprodeji stavební parcely č. 5878/2 v k. ú. Rakovník. 
U S N E S E N Í   164/08 
Zastupitelstvo města 
- rozhoduje odprodat stavební parcelu č. 5878/2 o výměře 11 m2, která byla  oddělena 

geometrickým plánem č. 3812-47/2008 z pozemkových parcel č. 1615/14 a 1616/1 zapsaných u 
Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Rakovník, na LV 10001, pro obec 
a k. ú. Rakovník, panu Miroslavu Seidlovi, Pod Nemocnicí 2345, Rakovník, za cenu 1000,- 
Kč/m2, 

- pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.              (Přijato všemi 18 hlasy)  
 
7. Zpráva k odprodeji pozemkové parcely číslo 1719/21 (vrt pitné vody) v k.ú. Kolešovice. 
U S N E S E N Í   165/08 
Zastupitelstvo města 
- rozhoduje odprodat pozemkovou parcelu číslo 1719/21 o výměře 2375 m2 zapsanou u 

Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Rakovník, na listu vlastnictví LV 
555, pro obec a katastrální území Kolešovice, obci Hořesedly, IČ 00243710, se sídlem 270 04 
Hořesedly 92,  za nabízenou cenu ve výši 30,- Kč/m2, celkem tedy za 71 250,- Kč,  

- pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy. 
(Pro 17: Filip, Jirásková, Jirátko, Jirková, Kronich, Kubínek, Kvasnička, Laňka, Ludačka, Nejdl, 
Pavlík, Sinkule, Suchánek, Sunkovský, Švácha, Trešl, Volf, Blecha nebyl hlasování přítomen) 
 
8. Zpráva k odprodeji stavební parcely č. 4053 včetně stavby a části pozemkové parcely č. 3376/1 
v k.ú. Rakovník. 
U S N E S E N Í   166/08 
Zastupitelstvo města rozhoduje neodprodat stavební parcelu č. 4053 o výměře 62 m2, budovu bez čp. 
na stavební parcele č. 4053 a část pozemkové parcely č. 3376/1, vše zapsáno u Katastrálního úřadu pro 
Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Rakovník, na LV 10001, pro obec a k. ú. Rakovník. 
                   (Přijato všemi 18 hlasy)  
 
9. Zpráva k odprodeji budovy bez čp. na stavební parcele č. 15/3 a stavební parcely č. 15/3 v k. 
ú. Hořesedly. 
U S N E S E N Í   167/08 
Zastupitelstvo města 
- rozhoduje odprodat budovu bez čp. umístěnou na stavební parcele č. 15/3 a stavební parcelu                

č. 15/3 o výměře 246 m2, která byla oddělena geometrickým plánem č. 292-43/2008 ze stavební 
parcely č. 15/3 o výměře 7204 m2, vše zapsáno u Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, 
Katastrální pracoviště Rakovník, na LV 198, pro okres Rakovník, obec a k. ú. Hořesedly, panu 
Jiřímu Gáborovi, Hořovičky 138, 270 04 Hořesedly, za nabízenou kupní cenu 245 000,- Kč s tím, 
že kupní cena musí být uhrazena do 31. 12. 2008, 

- pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy. 
(Pro 17: Blecha, Jirásková, Jirátko, Jirková, Kronich, Kubínek, Kvasnička, Laňka, Ludačka, Nejdl, 
Pavlík, Sinkule, Suchánek, Sunkovský, Švácha, Trešl, Volf, zdržel se hlasování 1: Filip) 
 
10. Zpráva k odprodeji pozemkové parcely číslo 626/87 v k.ú. Rakovník. 
U S N E S E N Í   168/08 
Zastupitelstvo města 
- rozhoduje odprodat pozemkovou parcelu číslo 626/87 o výměře 259 m2 zapsanou u Katastrálního 

úřadu pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Rakovník, na listu vlastnictví LV 10 001, 
pro obec a k. ú. Rakovník, paní Věře Steinbachové, bytem Máchova 917, Rakovník, a panu Ing. 
Miroslavu Steinbachovi, Kafkova 307/6, Praha 6, za nabízenou cenu ve výši 120,- Kč/m2, celkem 
tedy za 31 080,- Kč,  

-     pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.              (Přijato všemi 18 hlasy)  
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11. Zpráva k požadavku PF ČR na zpětný převod pozemků nevyužitých pro výstavbu silničního 
obchvatu – trasy B2 (parc. č. 1173/1, 1173/58, 1173/59 a 1173/9 vše k. ú. Rakovník). 
P. Kubínek doporučil požádat Pozemkový fond ČR o vyjádření, zda by tento způsob řešení 
akceptoval. 
Ing. Žďánský uvedl, že pokud budou plochy v zastavitelném území využity pro účely, které 
předpokládá zákon, tak Pozemkový fond nemá právo je žádat zpět. 
U S N E S E N Í   169/08 
Zastupitelstvo města 
- neschvaluje  zpětný převod pozemků parc. č. 1173/1, 1173/58, 1173/5,  1173/9  vše k. ú. Rakovník 

příp. jeho částí z vlastnictví města Rakovníka do vlastnictví České republiky -  správa nemovitostí 
ve vlastnictví státu – Pozemkový fond ČR, 

- ukládá městskému úřadu zpracovat zadávací řízení na zpracovatele urbanistické studie, která by 
byla podkladem pro  pořízení změny územního plánu sídelního útvaru v lokalitě V Lubnicích, a to 
změnou v rozsahu změny plochy pro dopravní trasy, pro zeleň a obytné plochy.  

          (Přijato všemi 18 hlasy)                                                                                          
 
12. Zpráva k možnosti získání pozemků v k. ú. Rakovník od Úřadu pro zastupování státu                    
ve věcech majetkových. 
U S N E S E N Í   170/08 
Zastupitelstvo města 
- schvaluje podání žádosti Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových o bezúplatný převod 

pozemkové parcely č. 3679/1 o výměře 182 m2 a pozemkové parcely č. 3678/7 o výměře 30 m2 
zapsané u Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Rakovník, na LV 
60000, pro obec a k. ú. Rakovník, 

- pověřuje starostu podpisem žádosti.               (Přijato všemi 18 hlasy)  
 
13. Zpráva ke splnění úkolu Zastupitelstva města – usnesení č. 122/07 zpracování diagnostiky 
místních komunikací a časového plánu jejich oprav. 
P. Laňka pochválil za velmi dobré zpracování materiálu. 
P. Blecha se dotázal na opravu vozovky v ulici Zd. Štěpánka z hlediska kvality.  
Na dotaz odpověděl vedoucí odboru správy majetku Ing. I. Žďánský. 
U S N E S E N Í   171/08 
Zastupitelstvo města schvaluje na základě zpracované diagnostiky místních komunikací návrh 
časového plánu jejich oprav.                (Přijato všemi 18 hlasy)  
 
G. Zprávy kanceláře tajemníka úřadu 
Zprávy uvedla tajemnice Mgr. E. Holková. 
 
1. Plnění usnesení z 10., 11., 13. a 14. zasedání zastupitelstva města. 
U S N E S E N Í   172/08 
Zastupitelstvo města bere na vědomí plnění usnesení z 10., 11., 13. a 14. zasedání zastupitelstva města. 
                   (Přijato všemi 18 hlasy)  
 
2. Časový plán konání zastupitelstva města. 
U S N E S E N Í   173/08  
Zastupitelstvo města přijímá tento časový plán konání zasedání zastupitelstva města do 31. 7. 2009 a 
to dne 19. 1. 2009, 23. 2. 2009, 27. 4. 2009 a 22. 6. 2009.            (Přijato všemi 18 hlasy)  
 
3. Zpráva k návrhu veřejnoprávní smlouvy uzavírané mezi městem Rakovníkem a obcí Lubnou 
k zajišťování činnosti podle zákona o obecní policii a veterinární péči.  
Starosta uvedl okruh informací doplněných na základě požadavků vzešlých na zasedání minulého 
zastupitelstva, tj. informace od obce Lubná, že byla smlouva projednána, o stanovisko určeného 
strážníka Městské  policie Rakovník a od Městské policie Nové Strašecí.  
P. Ludačka se dotázal, zda v souvislosti se zajišťováním činnosti v obci Lubné dojde navýšení 
finančních prostředků pro MěP, zda se obec Lubná bude podílet nějakou částkou. 
Starosta odpověděl, že obec Lubná bude přispívat částkou 30 tis., jak je uvedeno ve smlouvě. 
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P. Ludačka se dotázal, zda je tato částka dostačující. 
Starosta odpověděl, že dle sdělení vedoucího strážníka ano. 
U S N E S E N Í   174/08 
Zastupitelstvo města   
-     schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy mezi městem Rakovníkem a obcí Lubnou o zajišťování    
      činnosti podle zákona o obecní policii a veterinární péči v předloženém znění, 
-     pověřuje starostu podpisem výše uvedené veřejnoprávní smlouvy. 
(Pro 16: Blecha, Jirásková, Jirátko, Kronich, Kubínek, Kvasnička, Laňka, Ludačka, Nejdl, Pavlík, 
Sinkule, Suchánek, Sunkovský, Švácha, Trešl, Volf, zdrželi se hlasování 2: Filip, Jirková) 
 
H. Různé 
P. Ludačka se dotázal, zda má vedoucí dopravy a vedení města informace, kdy bude dokončen 
kruhový objezd u Tesca a kdy skončí eskapáda ve směru k Vysoké bráně. 
Starosta odpověděl, že uzavírky projednává rada města, odbor dopravy informuje, průběžné 
informace jsou na internetu. Nerealizovala se uzavírka u Rudy, zkrátila se oprava mostu v Kněževsi 
proti termínu uzavírky, směrem na Kralovice uzavírka bude pokračovat. Problém je Lišanská ulice a 
kruhový objezd, řeší to příslušný odbor MěÚ. Odbor správy majetku řeší podněty občanů z pohledu 
místních komunikací. 
 
I. Diskuse 
P. Filip upozornil zastupitele, s jak velkou chutí hlasovali na minulém zastupitelstvu „pro“ firmě De 
Iure  a jak firma  splnila své sliby, které dal jejich představitel, to o něčem vypovídá. 
P. Kvasnička uvedl, že se na něj obrátili občané Kréty s dotazem, zda se měří ovzduší v Rakovníku. 
Občané si stěžují, že v poslední době se zhoršuje ovzduší od té doby, jak se změnila výroba. 
Starosta uvedl, že nastaly určité problémy při rekonstrukci komína. OŽP podněty předává Rakoně a 
České inspekci životního prostředí. Rakona problémy řeší.  
Tajemnice Mgr. Holková uvedla, že dotaz p. Kvasničky bude předán vedoucí odboru životního 
prostředí, která mu odpoví. Pokud se týká podnětů ze strany občanů, které město dostává, tak jsou 
okamžitě předávány Inspekci životního prostředí, která má kompetenci tuto problematiku řešit. 
P. Filip řekl, že to, co říká p. Kvasnička, není jednotlivý případ. Tato problematika se řeší na každé 
radě a nebyl by tak optimistický jako paní tajemnice a pan starosta,  neboť odpověď odboru životního 
prostředí ve smyslu: my víme, že si lidé stěžují  a dáváme to dál, tím to asi končí, protože 14 dní poté, 
co to bylo nahlášeno,  přijede někdo z krajské hygieny, nic nenaměří a je všechno v pořádku.  
P. Ludačka řekl, že během dne tento problém není, většinou v noci. 
P. Laňka  uvedl, že tuto záležitost čichově vnímá i ve dne v botanické zahradě, ale je to vždy otázka 
poměrně krátkodobá. Uvedl, že byl kontaktován občany i v noci a viděl obrovský mrak, ale po dotazu 
na místě mu bylo řečeno, že je to pouze pára.  
Tajemnice reagovala na to, co bylo řečeno směrem k odboru životního prostředí. Ze zákona má každý 
určité kompetence a pokud nejsou zákonem úřadu dány, tak v dané věci problematiku řešit nemůže. 
V tomto je dána kompetence České inspekci životního prostředí. OŽP upozorňuje na problémy na 
základě podnětů a postupuje je neprodleně k vyřízení České inspekci životního prostředí.  Podle ní 
dělá OŽP v této problematice maximum. 
P. Volf řekl, že se jedná o začarovaný kruh, neboť OŽP to nemá v kompetenci, Česká inspekce 
životního prostředí to je Kocourkov, přijedou až za týden nebo déle po nahlášení. Takže, jestli s tím 
chceme hnout, tak s tím musíme něco začít dělat. Drásá mu nervy, když si v Radnici vždy přečte 
poděkování města Rakoně. Byl by radši, kdyby Rakona nedala žádné peníze na počítače na nějakou 
školu, ale kdyby radši dali do pořádku své záležitosti. Bude nutné najít nějakou cestu, např. výzvu 
zastupitelstva, že se v poslední době množí případy, kdy si stěžuje veřejnost, jinak se nikam 
nedostaneme. Ale naskýtá se otázka, zda máme odvahu to řešit. Jedná se o jednoho z největších 
zaměstnavatelů lidí, tak se spousta lidí bojí proti Rakoně něco říci. Buď se stáhneme a budeme to 
nadále trpět a nebo budeme muset jít do nějakých střetů, protože situace se neustále zhoršuje a 
stížností je pořád víc a dotýká se celého města.  
Starosta uvedl, že na radě se tato záležitost projednává, ale byl by rád, aby vše bylo objektivní, aby to 
nebyl jenom nějaký populismus.  
P. Sinkule  navrhl zřídit na úřadě telefonní linku se záznamníkem. 
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Starosta  řekl, že je možno využít linku 156 na MěP, kam mohou občané volat,  je zdarma a je možné 
provést vyhodnocení.  
Ludačka navrhl vrátit se k záznamovému zařízení, které v Rakovníku kdysi fungovalo. 
Tajemnice  uvedla, že zaznamenala obsah diskuze týkající se dané problematiky a nevidí problém 
v tom, aby vedoucí OŽP dala stručnou informaci do zastupitelstva, včetně zákonných možností města, 
jak situaci řešit.  
 
I. Závěr  
 
Starosta poděkoval všem přítomným za účast, vstřícnost při jednání a popřál  hezký zbytek večera. 
 
Zasedání zastupitelstva bylo ukončené ve 20,00 hodin. 
 
Dle audiozáznamu zapsala: J. Holá. 
 
 
 
 
     Ověřovatelé zápisu 
 
     Miloslav Kubínek  …………………………… 
 
     Ing. Michal Volf  …………………………… 
 
 
 
     Ing. Zdeněk Nejdl  …………………………… 
 
 
 
 
 
 


